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Írásbeli választ igénvló kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi

=VI . törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 46/1994.

(IХ .З0.) ООУ határozat 91 . § (1) bekezdése alapján „A kormányhoz közel álló körök i s
érdekeltek а közös képviselő i bizniszben?” címmel írásbeli választ igényl ő kérdést kíváno k

benyújtani

dr. Navracsics Tibor közigazgatási- és igazságügyi miniszter úrhoz .

Tisztelt Miniszter Úr !

А második Orbán-kormány lépéseinek és а Fidesz által indíto tt rezsiharcnak köszönhetően

közel négymillió magyar állampolgár élheti át újra azt аг abszurdot, amit а rendszerváltásnak

köszönhetően а magyar állampolgárok többsége ma már csupán Csurka István 1980-ban

megjelent Házmestersirató című drámájából ismer .

Mint ismeretes, а társasházak törvényességi felügyeletét 2010 elejétő l аг ügyészség

látta el . Amennyiben а törvényesség nem volt biztosítható, akkor az ügyészség а bírósághoz

fordulhato tt . Ezt а szabályt а kormány 2010 . június közepén а második Orbán-kormány

kivetette а társasházi törvényb ő l . Azóta egészen 2014 . február elsejéig törvényességi

felügyelet nélkül működtek а társasházak. Az egyenként többszáz-millió, vagy akár milliár d

forint értékű társasházak ügyészségi felügyeletének megszüntetése több mint 4 millió emb ert

tett а sikkasztók, csalók szabad prédájává, taszított а teljes kiszolgáltatottságba.

А társasházi tulajdonosok kiszolgáltatottságának tényét mára több forrás is hitelese n

feltárta, részletesen dokumentálva, hogy megbízhatónak ítélt közös képvisel ők, akik több évig

látták e1 а feladatukat, egyéni anyagi vagy más érdekbő l miként sikkasztották e1 а lakók álta l

befizetett pénzt . А jogszabályi környezet rendezetlensége miatt mára országos méreteket ölt

az a jelenség, hogy а közös képviselő elszámolásai nem а valós adatokat tartalmazzák . Vagyis

sokan élősködnek а társasházakon, sokféle módon csapolva le а társasház pénzét . Mintegy
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1500-2000 társasházat feltételezve Magyarországon, bizony ez több tíz milliárd F t

csalást, sikkasztást jelent .

Tudomásom van arról, hogy а tavalyi évben az ombudsman hiába fordult Önhöz azzal

а kéréssel, hogy kezdeményezze а társasházi törvény belső összhangjának megteremtését а

társasházi közösségek lakhatásának nyugalma érdekében. Állampolgári megkeresés alapján

arról is értesültem, hogy а miniszterelnöktől kezdve, helyettesén és а minisztereken, а

kormánypártokon keresztül senki sem méltatta válaszra а méltatlan helyzet ellen panaszt tevő

tulajdonosokat .

Végül annak alátámasztására, hogy mindez nem csupán ellenzéki körökben terjengő

álhír, álljon itt Fеlder Frigyes kaposvári önkormányzati Fideszes képvisel ő alábbi mondata:

„Lassan könyvet tudnék írnia közös képviselők különféle visszaéléseirő l .” Amennyiben

egyetlen váras panaszai könyvnyi terjedelmet töltenek ki, joggal merül fel а kérdés, vajon а

rezsifórumok sikerpropagandája, anarancsszínre feste tt grafikonok lépcsőházakban val ó

kifüggesztése helyett nem volna-e célszerűbb а társasház-tulajdonosok valós problémáiró l

országszerte fórumokat tartani, úgy, ahogy azt – aHajdú-Bihari Napló újság február 5-i szám a

alapján ismert módon – а tulajdonosok érdekeit szem előtt tartó állampolgárok már elkezdték ?

Miniszter úr, remélem, hogy Ön és а közigazgatás is felkészült arra, hogy а társasházi törvény

27/А paragrafusának megfelel ően február elsejétől panaszok ezrei érkeznek valamenny i

jegyzőhöz .

Ezzе1 kapcsolatban kérdezném а Miniszter Urat, hogy
• Miért nem vette figyelembe Székely László ombudsman tavaly decemberben Önhö z

intézett felhívását? Netán а kormányhoz közel állókörök is érdekeltek а közös

képviselő i bizniszben ?

• Lehetséges-e, hogy а rezsiharc szellemében lakossági fórumokat szervez ő
kormánypárti politikusok is érdekeltek а társasházi törvény kiskapuinak

fenntartásában ?

• Nem gondolja úgy, hogy rezsifórumok helye tt а társasház-tulajdonosok problémáival

kellene inkább foglalkozni?

Várom miniszter úr válaszát.

Budapest, 2014. február 7 .

1 http://figyelo .hШcikkek/tarsashazban-el ---valtozasok johetnek

független képviselő
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